
SEJA OBČINSKE KONFERENCE SŽDL

Janko Rednak - novi
predsednik SZDL
Občinska konferenca SZDL Ljubljana Center je na 13. soji,
ki je bila v sredo, 18. junija razrešila dosedanjega predsed-
nika Dušana Semoliča. Namesto njega je za novega pred-
sednika izvolila Janka Rednaka.

Dušan Semolič je zaprosil za razrešrtev,. ker je bil na nedavnem
kongresu slovenske partije izvoljen za enega od izvršnih sekretarjev
centralnega komiteja ZKS. Ob razrešitvi se je zahvalil za plodno
sodelovanje vseh članov predsedstva, zlasti pa številnim aktivistom v
krajevnih skupnostih, ki s svojim požrtvovalnim delom pomagajo
razreševati vrsto težkih problemov naše občine. Naša občina je
majhna poobsegu, velika pa je.po problemih; zlasti pa je velika po
Ijudeh in po predanih aktivistih, je dejal Semolič.

Delegati konference so potem soglasno izvolili za novega predsed-
nika Janka Rednaka. Njihovo glasovanje je bilo v bistvu le potrditev
stališč vseh krajevnih konferenc SZDL in družbenopolitičnih organi-
zacij, ki so dali Janku Rednaku polno podporo že v javni razpravi.
Rednak se je zahvalil za zaupanje in med drugim opozoril, da bomo
morali posvečati več pozornosti mladim, ki so preveč prepuščeni
sami sebi.

Osrednja točka 13. seje občinske konference je bila namenjena
uresničevanju resolucije s področja gospodarstva v letu 1986. Iz
uvodnih besed Borisa Platovška, predsednika obfiinskega izvršnega
sveta povzemamo, da smo nekatere cilje, ki smo si jih zastavili za
letošnje leto vendarle dosegli; ta uspeh pa nas ne sme uspavati.
Industrijska proizvodnja je bila v prvih mesecih letošnjega leta zado-
voljiva in podobno je bilo tudi z izvozom. Vendar pa za naslednje
obdobje že napovedujerho zastoj in celo upadanje industrijske proiz-
vodnje; zmanjšal se bo tudi izvoz predvsem zaradi pomanjkanja
repromateriala. Na področju osebnih dohodkov so se pojavila nes-
kladja, kar ponazarja podatek, da so se osebni dohodki povečali za
11 odstotkov, akumulacija pa se je zmanjšala za 17 odstotkov. Izvršni
svet je že začel ukrepati. Med drugim bodo pozvali nekatere OZD naj
ponovno obravnavajo in uskladijo razmerja v svojih sredinah.

Ukrepi izvršnega sveta kažejo, da ta organ tekoče spremlja vsa
gibanja na področju gospodarstva, so med drugim povedali v raz-
pravi. Za umiritev razmer na področju OD bo potrebna širša druž-
bena akcija. Rasti osebnih dohodkov nismo uskladili z rezultati dela.
Povečala se je kupna tnoč in to vpliva na zmanjšanje kvalitete
ponujenega blaga. Na seji so vprašali, kaj bo s kroničnimi izgubaši.
Kakšen smisel ima, da jih sploh še podpiramo? Med drugim so
delegati predlagali, naj bi v poročilu o izgubaših podali še podrobno
poročilo o njihovih osebnih dohodkih.

Med drugim so na seji govorili tudi o slabem odzivu na podpisova-
nje samoupravnega sporazuma o financiranju 21 objektov družbenih
dejavnosti na območju Ljubljane. Menili so, da je gradivo sestavljeno
preveč zapleteno, nerazumljivo m da posamezni delavec ne more
razbrati kaj pomeni zanj podpis tega sporazuma. . N. I.


